
Styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Fyrunga bygdegård, lördag 15 september kl.10:00  

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Roos, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Björn Westling, Leif 

Axelsson, Hans Brolin, Christer Swenson. 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet 

 

2. Val av justerare, Bengt anmäler sig att justera protokollet 

 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll 

 

4. Verksamhetsberättelse 2017/2018. Thomas går igenom årets verksamhetsberättelse, som skall 

presenteras för årsmötet. 

 

5. Distriktets ekonomi. Bengt går igenom budgetförslaget som kommer att presenteras på årsmötet. 

Ny fördelning av DM-avgifter med mer till klubbarna är de stora förändringarna. 

 

6. Bordsavgiften i DM veteran, mixed och par. Ordförandens förslag: Bordsavgiften sänks från 

160:-/spelare till 150:-/spelare. Vi beslutar enligt ordförandens förslag 

 

7. Fördelning av bordsavgiften i DM veteran, mixed och par. Ordförandens förslag: Att den andel 

som går till arrangerande klubb höjs från 50:-/spelare till 60:-/spelare. Vi beslutar enligt 

ordförandens förslag 

 

8. Bordsavgiften i DM lag (sista helgen). Ordförandens förslag: Bordsavgiften höjs från 400:-/ lag 

till 500:-/lag. Vi beslutar enligt ordförandens förslag, med en ökad andel till arrangerande klubb. 

När finalhelgen är på 12 lag går 2000 till arrangerande klubb. 

 

9. Rapport från SBF. Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet. Resultatet landar troligen på 

minus 1 miljon kronor, framgångsrika landslag och IT-kostnader största punkterna. Man förändrar 

just nu roller och arbetsbeskrivningar. Ny ansökan till Riksidrottsförbundet kan ske 2019, arbete 

pågår. 

 

10. Spelprogrammet 2018/2019. Vi beslutar spelplatser för DM lag kval, Bengt uppdaterar 

hemsidan. Borås kan eventuellt köra en omgång i Svenljunga och/eller första kvaldag till 11/11. 

Semifinalerna 19/1 spelas i Stenstorp och Vårgårda. 

 

11. Division IV. Borås har idag 5 anmälda lag, jobbar för 6. Lidköping har 6 lag klara. 

Stenstorp/Suntak har 6 lag, Tidaholm har glädjande nog anmält ett nykomponerat lag. Vi byter till 

nya 20-0 skalan, Leif har tagit fram nytt lagtävlingsprotokoll som läggs ut på hemsidan. 

 

12. Tidpunkt för nästa styrelsemöte. Ordförandens förslag: tisdag 23 oktober i Skara, 18:30.  

 

13. Övriga frågor.  

Ann och Christer informerade om jubileumstävlingen i Skövde 6/10. 

Vi diskuterar Imps Across i DM-lagfinal. Det kräver en extra administratör så kostnaden har ökat 

med c:a 2000 kr. Vi tar upp frågan hur vi skall hantera DM-finaler vid nästa styrelsemöte. 

 

 

__________________                                   _______________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 



Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tisdag 20 november kl 18:30, i Skara 

Närvarande: Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Björn Westling, Hans Brolin, Gullvi Högberg, Bo Roos 

och Thomas Johansson.  

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet 

 

2. Val av justerare. Bengt Larsson justerar protokollet 

 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner protokollet 

 

4. Distriktets ekonomi. Bengt berättar om vår ekonomi. Årets DM-starter har minskat lite, vi ligger 

för tillfället över budget med c:a 5000 kr. Det finns ekonomiskt utrymme för ökad utbildning, vi har 

som målsättning att skicka 2–3 personer till seminariet i Örebro 12/13 januari 2019, samt hålla en 

motsvarande utbildning under våren inom distriktet. 

 

5. Rapport från SBF. Ann berättar från senaste styrelsemötet. Lite förändringar i mästarpoäng, och 

allsvenskan diskuteras. Disciplinärenden fungerar numera mycket effektivare. Ekonomiskt gick vi 

minus pga landslagets framgångar. Riksstämman 2019 hålls 15/9 i Örebro.  

 

6. Division IV – uppflyttning till division III 

Seriesegrarna erbjuds plats i division III, därefter rangordnas övriga lag efter antalet lag som 

deltagit i respektive serie. Platser erbjuds sedan lagen i turordning. Vid samma antal lag i serie 

avgör antal VP vilket lag som tillfrågas först. Vi har 4–5 platser i Div3, Borås har tackat ja till två 

platser. Vårgårda och Levene Kent har tackat ja från Lidköpings serie. 

 

7. Organisation av DM Lag kval 

Vi har 30 startande lag, 12 går till final. Två bästa lagen från Alingsås, och segrarna i Levene, 

Stenstorp och Tibro går direkt till final. 3 lag från vardera Alingsås och Borås går till semifinal, och 

2 lag från Levene respektive Stenstorp och Tibro. Semifinalen är på 48 brickor och de 7 

finalplatserna fördelas 4 till södra gruppen och 3 till norra. Vid återbud går frågan till bäst placerade 

lag, t.ex. 4:an i norra går före 5:an i södra.  

 

8. IMP:s across vid DM lagfinal. Vi beslutar fortsätta med IMP:s across , vi återgår till en TL som 

därmed får hela ansvaret för tävlingens skötsel. 

 

9. Grästorps BS. Styrelsen kontaktar Grästorp som endast har en aktiv medlem. 

 

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte, blir 22:a eller 29:e januari, Skara, 18:30 

  

11. Övriga frågor 

 Lördag för simuleringsövningar i VBF, Christer och  Bengt tar fram ett förslag och lämplig 

lördag under våren. 

 Disciplinärenden meddelas ordförande och kontaktperson, rör det klubb i distriktet 

vidarebefordras det till styrelsen och berörda klubbar. 

 Vi funderar på att göra om konceptet till DM-lag, vi tappar lag varje år.  

 Christer avgår som DTL 2019, vi diskuterar hur vi kan ersätta på nästa möte 

 

12. Thomas avslutar mötet 

 

_____________  ____________ 

Bo Roos   Bengt Larsson 



Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 
Tisdag 22 januari 2019, 18:30 i CGI:s lokaler Skara. 

Närvarande: Bengt Larsson, Bo Roos, Thomas Johansson, Ann Ohlsson, Gullvi Högberg, Leif 

Axelsson, Björn Westling, Hans Bogeskär, Hans Brolin 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet. 

2. Val av justerare. Bengt väljs som justerare 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående mötes protokoll 

4. Distriktets ekonomi 
Bengt berättar att vi hittills ligger över budget pga att vi har haft färre antal deltagare i vissa 

discipliner. Vi planerar att använda en del av pengarna till vidareutbildningar för distriktets 

tävlingsledare, alla kategorier 

5. Rapport från SBF 
Löpande arbete fortgår, Micael Svensson är återanställd.  

6. Enkät från SBF 

Vi svarar följande på bridgeförbundets enkät: 
 40-kronan, vi tycker den skall avskaffas helt, slinker det med någon kan man ta ut en lista i samband med 

medlemsredovisning. 

 Landslag, Vi behåller det i nuvarande form. Tillkommande klasser delar på de 10% som finns. 

 Brutet räkenskapsår, vi ser inga problem med distriktet gör det som är mest effektivt. 

 Medlemsavgift, en försiktig höjning av fasta avgiften är ok men sedan gå via tävlingsavgiften. 

7. Lottning av DM Lag 
Vi lottar DM-lag och spelordning, läggs ut på nätet under tävling/lagtävling. Andra omgången i 

Herrljunga ersätts av Vårgårda.  

8. Utbildningsdag under våren 

Vi planerar att hålla en simuleringsövning lördag 30 mars, preliminärt i Vårgårda. Vi övar praktiskt 

på normala händelser och lite information om ändringar i lagarna. Bengt, Thomas och Bosse tar 

fram detaljerna och skickar inbjudan.  

9. Grästorps BS 
Bengt har kontaktat kvarstående medlemmen, den finns fortfarande en del verksamhet i samhället. 

Vi avvaktar några månader, Bengt håller kontakten. 

10. Diskussion kring upplägget av nästa års SM/DM Lag 

Tydligaste önskemålen är färre helger, undvika stor klasskillnad i kvalet, färre brickor/lag i finalen. 

Ett av förslagen är att i finalen spela 12 brickor med 12 lag.   

Vi undersöker om Alingsås system kan köras i Borås, för östra delen krävs mer funderingar.  

11. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Vi träffas igen i Borås, tisdag 16 april 18:30  

12. Övriga frågor 

Fördela arbetsuppgifter för DTL. Hans tar hand om rundringningen i pardisciplinerna, Bengt 

instruerar. Inför nästa år fördelar vi arbetet mer inom i styrelsen.  

Björn rapporterar från TL utbildningen i Örebro, simuleringarna gick bra för distriktets TL. 

13. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

________________    ___________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 



Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 
 

Tisdag 16 april kl 18:30, Viskastrandsgatan 3–5 Borås  

Närvarande: Bo Roos, Björn Westling, Hans Brolin, Gullvi Högberg, Ann Ohlsson, Bengt Larsson, 

Thomas Johansson.  

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet. 

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet.  

3. Föregående protokoll. Vi godkänner förra mötets protokoll. 

4. Distriktets ekonomi 
Kassören rapporterar att vi kommer få ett överskott totalt, beroende på färre startande i DM och 

inställd utbildningsdag under våren. Handikapp lag och parfinalen är kvar på året. 

5. Budget 2019/2020 

Prioriteringar bör vara utbildningsdagar för TL 2 & 3, riksstämma och fokusera breddbridge. 

Thomas och Bengt får i uppdrag att ta fram budgeten för 2019–20. 

6. Rapport från SBF 
Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet, fokus är på att förbereda riksstämman. Inklusive 

mindre stadgeändringar för introduktionsmedlemmar och hedersordförande. 

7. Framtida utbildningsbehov 

Vi fick ställa in vårens simuleringsutbildning, vi gör ett nytt försök 2020 och skickar inbjudan till 

alla TL 2 & 3 samt till alla klubbar. 

8. Spelprogram 2019/2020 
Bengt och Björn Sörling, Göteborg har samarbetat för att undvika krockar. Vi minskar också DM-

lag med 3 dagar. Vi fastställer spelprogrammet, Vi lägger ut spelschemat efter uppdatering av 

simultankvalen.  

9. Grästorps BS 
Bengt rapporterar från sina kontakter med klubben, de håller just nu en bridgekurs och planerar 

sommarbridge. Vi avvaktar hur det fungerar. 

10. Upplägg DM Lag 2019/2020 

Vi försöker förenkla sättet att delta i DM-lag. Några lag kommer vara direktkvalificerade till 

semifinal utifrån föregående års placering i DM om minst 2 medlemmar är kvar i laget. Vi spelar 

finalen med 12 lag och 3 dagar. Alingsås fortsätter med 10 lag och Borås undersöker liknande 

upplägg med lagkvällar. Thomas sammanfattar ett förslag där vi spelar lördagskval en dag och 

semifinal en dag dit 3 lag direktkvalificerar sig.  

11. DTL 

Till styrelsemötet september tar Thomas fram ett förslag på fördelning av arbetsuppgifter inom 

styrelsen, beroende på att vi för närvarande inte har ed DTL.  

12. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 
Lördag 14 september kl 10:00 i Fyrunga bygdegård  

13. Övriga frågor 

Inkommit en förfrågan om att kvalificering till DM-finaler kan försvåras av deltagande spelare från 

andra distrikt. Frågan diskuteras nästa styrelsemöte. 

Medlemmar upplever att nya hemsidan är svår att navigera och arbeta i. Vi skickar signalen till 

förbundet och undersöker om det finns ett sätt att hålla en distriktsarrangerad utbildning. 

14. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

 

________________    ___________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 

 


